
Referat til skolebestyrelsesmøde 21. juni 2022

Deltagere ved mødet:
Jesper Steen Tastesen (Formand), Stine Magnussen (næstformand), Ahmed Bibi, Thomas Graven,
Tine Halkjær, Karen Louise Reeh, Claus Roholt, Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre Mortensen

Afbud: Henrik Larsen, Jeppe Nielsen, Caroline Bang

Referent: Kåre Mortensen

Punkt: Punkt
fremsendt
af:

Referat/Beslutning:

1. Godkendelse af
dagsorden, ordstyrer
og evt.
bemærkninger til
referat fra seneste
møde

Dagsorden godkendt
Bemærkninger til referat vedr pkt 7 - Vikardækning.
Referatet blev tilpasset ift. det som blev drøftet. Punktet
kommer på i det nye skoleår for en principiel drøftelse.

2. Bestyrelsen Der er valgt en ny bestyrelse.
Bestyrelsen har konstitueret sig og fastsat næste års
møderække.
Ny formand: Ane Bachmann-Stockmarr
Ny næstformand: Stine Magnussen

3. Nyt fra eleverne I det nye skoleår vil Bente Zerlang være kontaktlærer i
elevrådet.
Der skulle have være 4 elever til Folkemødet på
Bornholm. De to af dem har ikke været afsted, grundet
manglende information fra Ung Odense. Kåre
undersøger om de to andre har været afsted.
Kåre følger op med Ung Odense, hvorfor information
og koordination udeblev.



Skolebestyrelsen er forundrede og skuffede over, at
eleverne ikke kom afsted som planlagt.

Kåre har været på inspirationstur på andre skole
sammen med et par elever for at undersøge
kantine/madbod forhold og udbud. Det kom der et par
interessante muligheder ud af.

4. Nyt fra
medarbejderne

På torsdag er der forældrekaffe for de kommende
forårs-SFO børn og forældre.
Vi har over 100 børn tilmeldt feriepasning i uge 26.
Kommende år planlægges.

5. Nyt fra ledelsen,
herunder bl.a.
budgetopfølgning

SFO- og skoleplan præsenteres (Helle/Kåre) - punktet
udskydes til næste møde.
Gennemgang af skoleplan i bestyrelsen er placeret i
skolebestyrelsens årshjul med fordel i
august/september.

Drøftelse af inklusions økonomi (Kåre)
Kåre redegjorde for økonomien omkring inklusion af
børn med specialpædagogiske behov.
Budgetopfølgning: Skolen går ud med overskud, hvor
hovedparten af pengene er Erasmusmidler der vil bliver
overført til kommende budgetår, hvis de ikke bliver
brugt.

Forsøg med standpunktskarakter (Helle)
Helle har kontaktet ministeriet, som giver
Hunderupskolen mulighed for at deltage i forsøget
næste år.

Skemaer for skoleår 22/23
Vi (Claus og Niels) har arbejdet med skemalægning for
kommende skoleår.
Fra 2022/23 vil 4. og 5. årgang have svømning et halvt
og idræt et halvt år. Men fra 2023/24 vil der være
svømning i 4. klasse. Bestyrelsen ærgrer sig over, at
ikke at have været involveret i,
informationer/beslutninger vedr. overgangsordningen
med svømning og idræt.

Socialstyrelsen har lavet et projekt med to-lærer
ordningen i én klasse i det kommende skoleår. To-lærer
ordningen finansieres af Socialstyrelsen.

Vi har ansat ny lærer Karoline
Der har været afholdt ansættelsessamtale, hvor der
fejlagtigt ikke var deltagelse fra bestyrelsen. Helle
beklager meget, at formanden ikke har været indkaldt



6. Forslag: Stine Bedre rammer for det frivillige arbejde på
Hunderupskolen. Frivilligforening - skal vi lave sådan
en? Dvs frivillige man kan trække på til skolens
arrangementer - opstilling af borde stole til sfo fester og
deslige samt et excelark hvor man kan skrive opgaver
ind og frivillige kan skrive sig på?

HH spørger Munkebjergskolen om de har tilsvarende
forening og eventuelt vedtægter.

7. Orientering Claus Forsøg med 8. klasse X, Y, Z-prøvehandling (Claus)
Punktet udskydes til næste møde

8. Orientering/Drøftelse
Thomas spørgsmål ifm. punktet inklusionsøkonomi gemt som

bilag til brug til eventuel senere temadag i bestyrelsen.
Punkter til næste møde i
august

SFO- og skoleplan præsenteres (Helle) - punktet skal
placeres i årshjulet, så bestyrelsen har mulighed for at
komme med inputs og få indflydelse. Skoleplanen
placeres i august/september måned.

Forsøg med 8. klasse X, Y, Z-prøvehandling (Claus)

9. Evt.


